

Changes in Committee Membership

Notice having been filed pursuant to Standing Order 94, membership of certain committees was amended as follows:

Mr. Fontaine for Mr. Blackburn (Jonquière) and Mr. Tupper for Mr. Duguay on the Legislative Committee on Bill C-87, An Act to authorize the divestiture of Canadian Arsenals Limited and to amend other Acts in consequence thereof; and

Mr. Parry for Ms. Mitchell on the Special Committee on Child Care.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following paper having been deposited with the Clerk of the House was laid upon the Table pursuant to Standing Order 67(1), namely:

By Mrs. McDougall (St. Paul's), a Member of the Queen's Privy Council,—Summaries of the Canada Deposit Insurance Corporation's Corporate Plan for 1984-90 together with the Operating and Capital Budgets for 1986, and the amended Capital Budget for 1985, pursuant to subsection 132(4) of the Financial Administration Act, Chapter 31, Statutes of Canada 1983-84. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/847. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Finance and Economic Affairs*).

At 6.00 o'clock p.m., the Speaker adjourned the House until tomorrow at 11.00 o'clock a.m., pursuant to Standing Order 3(1).

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été déposé conformément à l'article 94 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Fontaine en remplacement de M. Blackburn (Jonquière) et M. Tupper en remplacement de M. Duguay sur la liste des membres du Comité législatif sur le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Limitée et visant la modification d'autres lois en conséquence; et

M. Parry en remplacement de M^{me} Mitchell sur la liste des membres du Comité spécial sur la garde des enfants.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Le document suivant, remis au Greffier de la Chambre, est déposé sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 67(1) du Règlement, savoir:

Par M^{me} McDougall (St. Paul's), membre du Conseil privé de la Reine,—Résumés du plan d'entreprise de la Société d'assurance-dépôts du Canada, 1984-1990, les budgets d'exploitation et des investissements pour l'année 1986, ainsi que le budget des investissements révisé pour l'année 1985, conformément à l'article 132(4) de la Loi sur l'administration financière, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-1984. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/847. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des finances et des affaires économiques conformément à l'article 67(4) du Règlement*).

A dix-huit heures, monsieur le Président ajourne la Chambre jusqu'à demain, à onze heures, conformément à l'article 3(1) du Règlement.